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Protokół  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 15 lutego 2023 r. 

 

Komisja Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska w składzie: 

1. Adam Mazurek – Przewodniczący Komisji, 

2. Leszek Krzysztof Kozak – Wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Tomasz Gąsior – Członek. 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń – Wójt Gminy Sitno, 

2. Andrzej Juszczak - Kierownik Referatu Podatków i Opłat, 

3. Piotr Harczuk – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

 

Komisja w dniu 15 lutego 2023 r. udała się do firmy MDI Energia w miejscowości Młyn -  

Gmina Radymno w celu zapoznania się z funkcjonowaniem istniejącej biogazowni.  

W dalszej części obecni na spotkaniu zostali poinformowani o potencjalnym substracie 

wykorzystywanym w biogazowni, którym są odpady organiczne z przetwórstwa spożywczego 

(np. odpad z przetwórstwa owocowego, warzywnego, odpad  z mleczarni, odpad 

cukrowniczy), surowce pochodzenia rolniczego (np. gnojowica, obornik, słoma, rośliny 

energetyczne, kukurydza). Wskutek pracy biogazowni powstaną takie produkty jak energia, 

ciepło, a co za tym idzie możliwość wybudowania na terenie inwestycji suszarni 

wykorzystywanej np. do suszenia drewna, zbóż, bioferment, który może zostać wykorzystany 

przez lokalnych rolników w celu nawożenia pół uprawnych (w postaci ciekłej, jak również              

w postaci stałej-granulat). Jedną z głównych zalet powstania elektrociepłowni na biogaz 

rolniczy jest fakt, że będzie to dodatkowe źródło dochodów dla lokalnych dostawców 

substratu, wykorzystywanie po fermentu przez rolników. 

W gminie Sitno biogazownia wybudowana zostałaby na działkach nr 712/2 i 712/13 

stanowiących własność gminy Sitno w Horyszowie Polskim. Jedną z głównych zalet 

powstania elektrociepłowni na biogaz rolniczy jest fakt, że będzie to dodatkowe źródło 

dochodów dla lokalnych dostawców substratu, wykorzystywanie po fermentu przez rolników, 

a także dodatkowe źródło finansów dla Gminy Sitno poprzez wpływy z tytułu podatków od 

nieruchomości oraz czynszu dzierżawnego. Planowana moc biogazowni wynosi do 1 MW. 



Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała możliwość podpisania umowy z firmą MDI 

Energia na dzierżawę ww. działek pod budowę biogazowni. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa Gospodarki Gruntami                   

i Ochrony Środowiska 

 

Adam Mazurek 


